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Az újság bármilyen eszközzel történô másolását semmi sem tiltja!
Kérjük, ha elolvasta, adja tovább!

Lapunk már az Interneten is olvasható, a gödiek honlapján: www.godiek.hu

FÓRUMG Ö D I

A vártnál lassabb ütemben épül a helyi kábeltévé-hálózat.
Tovább borzolja a kedélyeket, hogy az egyik telefontársaság
is önálló hálózat kialakításába fogott Gödön, a Philip
Kábel árainál versenyképesebb ajánlattal. A MIÉP helyi el-
nöke kezdeményezte az önkormányzat által létrehozott
munkabizottság összehívását, hogy hiteles tájékoztatást
kapjon a kábeltévé helyzetérõl (lásd a polgármesterhez írt
levelet a 7. oldalon).

„Fitness-wellness élményfürdõ”

MÉGSEM LESZ
RÉSZVÉNYTÁRSASÁG?

Lapzártánk idején üléseztek az önkormányzat összevont bizott-
ságai, hogy elõkészítsék a melegvizû strand fejlesztésére vonat-
kozó testületi döntést. A képviselõk a lapunk megjelenése körüli
idõpontban hozzák majd meg a végleges döntést. Az azonban bi-
zonyosnak látszik, hogy mégsem valósul meg a lakossági rész-
vényjegyzés, ugyanis — mint kiderült — nem áll elegendõ idõ
rendelkezésre a részvénytársaság megalapítására. A hevesnek
nem nevezhetõ viták ezidáig leginkább akörül zajlottak, milyen
gazdasági formációban mûködjék majdan a fürdõ: maradjon-e
tisztán önkormányzati tulajdon, vagy vonjon be a város vállalko-
zókat a mûködtetésbe.  A városvezetõk pályázni kívánnak a
Gazdasági Minisztérium Széchenyi programja által elnyerhetõ
vissza nem térítendõ támogatásra, amely kiemelten támogatja a
termálfürdõk fejlesztését. A pályázat benyújtásához elkészült
egy tanulmány, amely szerint a gödiek hamarosan egy Aqua-
Saphir elnevezésû  fitness-wellness élményfürdõt találhatnának
a jelenlegi strand helyén.

(Tudósítás a rendkívüli testületi ülésrõl  a 3. oldalon.) 

„CSAK TISZTA KÉZ LEHET ERÕS!”

A MIÉP gödi szervezete korrekt és tisztességes kampányt kíván
folytatni. Jelöltjeitõl elvárja, hogy szerzõdés aláírásával igazolják
feddhetetlenségüket, valamint, ha korrupció gyanújába kevered-
nek, lemondjanak mandátumukról. A választókat nem a rivális
pártok jelöltjeinek lejáratásával, hanem saját programjának,
tevékenységének megismertetésével kívánja megnyerni.
Ugyanakkor ha kell, továbbra is felhívja a választók figyelmét egy-
egy jelölt vagy képviselõ emberi, vezetõi alkalmatlanságára, a köz-
javak hûtlen kezelésének gyanújára. — Mindez  a szeptember 28-
án megtartott kampánynyitó nagygyûlésen hangzott el. Képünkön:
Fördõs Attila, a párt országgyûlési képviselõjelöltje, dr. Bognár
László parlamenti képviselõ, a párt országos alelnöke, valamint
Bódi Zita, a gödi szervezet elnöke látható.

(Beszámoló a 2. oldalon.)

Aláírásgyûjtõ ívet indított útjára a Magyar Igazság és Élet
Pártja, melyet elsõként a párt elnöke, Csurka István írt alá. 

„Elég volt a magyarság és a keresztény magyarság kire-
kesztésébõl a saját hazájában. Elég volt a balliberális sajtó ál-
landó, folyamatos hazugságaiból. Elég volt a néptömegek
tudatos félrevezetésébõl. Azonnal kezdjék meg a sajtó teljes
átvilágítását. Ne dolgozhassanak volt ávósok, pártfunkcik,
KGB-sek, és most is idegen ügynökök a sajtóban. Elsõként a
közszolgálati rádióból és televízióból tegyék ki õket. Magyar-
ország ne sodródjon idegen érdekekért háborúba, elég volt!”

Az aláírásgyûjtéshez természetesen a MIÉP gödi szer-
vezete is csatlakozik, és bárki aláírhatja, aki egyetért az
abban foglaltakkal. Az ív teljes szövegét lapunk 8. oldalán
olvashatják.

„ELÉG VOLT!”



– Nem a másikat lejárató, negatív kampánnyal kívánjuk magunk
mellé állítani a választókat, hanem saját programunknak a megis-
mertetésével igyekszünk  meggyõzni õket: érdemes a párt jelöltjé-
re szavazniuk – ezekkel a szavakkal nyitottuk meg kampánynyitó
nagygyûlésünket szeptember 28-án a mûvelõdési házban.

A jelenlévõk megismerhették azt a szerzõdést, amelyet a
MIÉP országos elnöksége köt a párt jelöltjeivel, s amelyben az
aláírók vállalják, hogy erkölcsileg feddhetetlenek, korrupció
gyanújába nem keverednek. Majd e szavakkal folytattuk: 

– Korrekt és tisztességes kampányt kívánunk folytatni. Amit
elvárunk a saját jelöltjeinktõl, ugyanazt várjuk el a rivális jelöltek-
tõl is. Természetesen velük nem írathatunk alá szerzõdést és nem
kérhetjük õket mandátumuk visszaadására, ha már mint képvise-
lõkrõl, vagy politikai vezetõkrõl az alkalmatlanságuk kiderül. Ám
megtehetjük azt, amit eddig is megtettünk: hogy felhívjuk az
Önök, a választók figyelmét a jelölt vagy a képviselõ emberi, ve-
zetõi alkalmatlanságára, a korrupció, vagy akár a közjavak hûtlen
kezelésének gyanújára.

Ezt az egyenességet, szókimondást Önök már megszokták a
Magyar Igazság és Élet Pártja országos, de helyi vezetõitõl is.
Önök közül sokan éppen ezért rokonszenveznek velünk, hiszen
tudják: csak az állhat ki nyíltan a tisztességtelen politikai maga-
tartással szemben, akinek egyetlen, tisztességtelenül szerzett fil-
lér sem tapad a kezéhez. CSAK TISZTA KÉZ LEHET ERÕS –
de ami törvényes, még nem feltétlenül tisztességes…

A mi politikusaink, képviselõink nem mondhatják majd man-
dátumuk lejárta után azt, amit egy korábban kormányon lévõ
párt elsõ számú vezetõje mondott, s amit mint vezérelvet sok or-
szágos és helyi politikus ma is követ: NA ÉS…?!

A helyi elnök bevezetõ szavai után dr. Bognár László ország-
gyûlési képviselõ, a párt országos alelnöke részletes elemzést
adott a szeptember 11-ei, az Egyesült Államokat ért terrortáma-
dás várható politikai, gazdasági következményeirõl, a MIÉP-
nek az esettel kapcsolatos álláspontjáról. Majd e szavakkal aján-
lotta a résztvevõk figyelmébe Fördõs Attila parlamenti képvise-
lõjelöltet:

– A jellemes emberek arról ismerszenek meg, hogy viselkedé-
sük, reagálásuk elõre kiszámítható. Fördõs Attila ilyen ember:
mindig pontosan tudjuk, hogyan ad választ egy adott kérdésre.
Igazi kos természetû: ha kell, fejjel megy a falnak, de mindenkép-
pen eléri, amit jónak tart. Neki köszönhetjük a váci rabtemetõ fel-
tárását, Hóman Bálint rehabilitálását. Ilyen céltudatosnak, kara-
kánnak kell lenni, mert csak így lehet eredményt elérni; a langyo-
sakat kiköpi a világ… Ha nem szavaznak rá, Fördõs Attila már ak-
kor is benn van a parlamentben, hiszen a megyei lista elsõ-máso-
dik helyének egyike õt illeti. Mégis javaslom, ha azt szeretnék,
hogy a Magyar Parlamentben a keresztény nemzeti értékeket
képviselõ oldal az eddiginél nagyobb súlyt kapjon, akkor adják rá
a voksukat. 

A bemutató szavak után Fördõs Attila országgyûlési képvise-
lõjelölt – jelenleg a párt megyei elnöke, a megyei képviselõtestü-
let MIÉP-frakciójának vezetõje, a váci MIÉP-szervezet elnöke –
szólt a nagyszámú érdeklõdõkhöz.

– Nehéz bemutatkozni, mint képviselõjelölt, ha elõzõleg már
azt mondták az emberre: nem muszáj rá szavazni, hiszen listáról
úgyis bekerül. Azért jöttem most ide, hogy elmondjam: igenis
gyõzni akarok! Igenis, meg akarom nyerni a választást! – Majd
így folytatta: – A MIÉP nemzeti radikális párt. A politikai ellen-
felek és a sajtó által sugalmazottakkal ellentétben, nem kard-
csörtetõ demagógiát hangoztat, hanem mélyreható változásokat
kíván elérni a magyar társadalom egészében. Jelenleg egy neoli-
berális gazdaságpolitikai szemlélet és gyakorlat uralkodik a világ
nagy részén, így hazánkban is. Ez azonban szemben áll a nemze-
ti gondolattal, amelynek megvalósulásához jelentõs politikai erõ
kell. Egyetlen olyan párt van ma Magyarországon, amely való-
ban markánsan képviseli a nemzeti érdekeket, ez pedig a MIÉP.

A képviselõjelölt részletesen elemezte a hazai gazdaság hely-
zetét, információkkal szolgált a multinacionális nagyvállalatok
mûködését illetõ tapasztalatokról, valamint a megye politikai
vonatkozású érdekességeirõl. 

A nagygyûlést fórum zárta, amelyen a hozzászólók elsõsorban
helyi eseményekrõl mondták el a véleményüket. Fördõs Attila
elõadásához kapcsolódva, többen nehezményezték például, hogy
a város képviselõtestülete hozzájárult a koreai nagyvállalat tíz-
éves adókedvezményéhez.

GÖDI FÓRUM2

KAMPÁNYT KEZDETT A MIÉP

Várnai Éva fodrász
Göd, Széchenyi u. 53.
Tel.: 330-068
Nyitva tartás: hétfõ, kedd, csütörtök:

8-tól 13 óráig
szerda, péntek: 13-tól 19 óráig
szombaton kéthetente bejelentésre

Régi bùtorok felùjítása,
javítása, régi bùtor vásárlása

Régi bùtorok felùjítása,
javítása, régi bùtor vásárlása

Göd, Lánchíd u. 2/B.
Gyenes Mihály

Tel.: 06-30/39-50-215
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Érdekfeszítõnek nem, érdekesnek (furcsának)  azonban jog-
gal nevezhetõ lakossági fórumon vehetett részt az a gyér szá-
mú érdeklõdõ, akik október 17-én délután ellátogattak a mû-
velõdési házba.

Szegedi Sándor polgármester ugyanis rögvest az összejö-
vetel elején közölte: nem lakossági fórumot, hanem rendkí-
vüli testületi ülést hívott össze. Hogy miért nem a szokott he-
lyen, azaz a hivatal nagytermében üléseztek ez alkalommal a
képviselõk, azt a várható nagy érdeklõdéssel magyarázta.

Ez utóbbi szavait szemlátomást megcáfolták a üresen tá-
tongó széksorok. De elõbbi szavaira is akadt bõven cáfolat.
A cáfolat maga ott foglalt helyet mindjárt a széksorokban,
pontosabban a székeken, egy regionális közéleti-hirdetési
havilap legfrissebb számának képében, ötödik oldalán a ke-
vély címsorral: „Gödön napirenden a fejlesztés  – Lakossági
fórum a strandról”. 

Ha egyszer fórumnak indult, miért lett belõle kihelyezett
testületi ülés? Erre is megvan a válasz a kérdõívbõl idézett
mondatokban. Azt írja a hivatal (Szegedi Sándor polgármes-
ter s.k.), hogy „a visszaérkezett válaszokat feldolgozva lakos-
sági fórumon kívánjuk Önt és a többi gödi lakost tájékoztatni
a strand fejlesztésével kapcsolatosan kialakult lakossági véle-
ményrõl”. A legmerészebb számítások szerint is maximum 50,
azaz ötven kérdõív érkezett vissza az (állítólag) ezerbõl.

Nem csoda! Mindjárt az elsõ kérdés ugyanis így szól: 
„1. Javasolja-e a B. változat szerinti, nagyobb beruházási

igényû, de az egész városnak hasznot hozó fejlesztés meg-
valósítását?”

Aki az igen válasz mellett dönt, az a B változatra szavazott
(fitness-wellness élményfürdõ kialakítása a Széchenyi pályá-
zatból felveendõ 650 millió forint segítségével). Aki a nem
választ jelöli meg, az automatikusan úgy nyilatkozik, hogy
szerinte semmi szükség a strand különösebb fejlesztésére,
elég (idézet a tájékoztatóból) „a strand üzemelése során ke-
letkezett minimális nyereséget visszaforgatva” kisebb javítga-
tásokat végezni. Hát ki az az õrült, aki ismerve a fürdõ jelen-
legi állapotát, ezt merné válaszolni?! Köztes lehetõség nincs:
vagy B változat, vagy fejlesztés nuku, és punktum. 

A beérkezett 50 – mások szerint csupán 30 – kérdõív ered-
ményére hivatkozva polgármesterünk a tõle megszokott ha-
tározottsággal jelentette ki: „a válaszadók döntõ többsége,
mintegy 60 százaléka a B variáns mellett döntött!”

Nemcsak a lakosok, a képviselõk sem voltak igazán meg-
gyõzõdve arról, hogy nekik ebbe az egészbe bármi beleszólá-
suk lehet. Közülük hatan be sem dugták az orrukat az ülésre,
egyikük pedig még a szavazást megelõzõen távozott.

Ugyanígy tettek a mélyen tisztelt jogász szakértõ urak is,
az esemény csúcspontját követõen. A csúcspont pedig az volt,
amikor Markó József pénzügyi bizottsági (PEB) elnök úr kis-
sé hangosan szólalkozott össze Megyery Szabolcs ügyvéd úr-
ral. Ügyvéd úr határozottan állította, hogy azért van szükség
a részvénytársasági forma létrehozására, mert az önkor-
mányzat nem igényelhet vissza áfát. A PEB-elnök közölte:

– Ügyvéd úr téved, most is visszaigényeljük... 
Megyery Szabolcs megsértõdött, ám szemtanúk szerint

nemcsak õ.  Többen látták, hogy polgármesterünk kézfogás
nélkül hagyta Markó urat magára az ülés végeztével. Mi bûnt

követett el vajon? Nem mást, minthogy kiszámította, vajon
jól jár-e az önkormányzat, ha  részvénytársaságot alapít. Kö-
zölte is számításai eredményét, azok pedig lesújtóak: nem jár
jól az önkormányzat, ha részvényeket jegyeztet, jobban jár,
ha az önrészbõl hiányzó részt hitellel fedezi. Ebben az eset-
ben õt - azaz a város kincstárát - illeti a teljes pályázati pénz,
ami bizony nem kevés. Míg ha részvényeseket von be, velük
kell osztozkodni. 

Puff neki! Minden érv, amely az úgymond lakossági rész-
vényjegyzés mellett szólt, szétpuffant, mint egy luftballon,
már csak egy rózsaszín léggömb illegeti magát, amelyen ez a
jól hangzó szlogen olvasható: „Kérem szépen, mi be akarjuk
vonni a lakosságot”. (Azóta az összevont bizottsági ülésen az
is kiderült, hogy nincs idõ részvénytársaság alapítására, más
konstrukciót kell találni.)

Néhányan a helyi civil szervezetek képviselõi, a lakosok
körébõl hozzászóltak, elmondták véleményüket - nem mint-
ha sok jelentõsége volna.  A végsõ döntésnél a képviselõ urak
és hölgyek nyilván ugyanolyan mozdulattal nyomják majd
meg az igen gombot, mint most tették. Legtöbbjük felkészü-
letlenül, tájékozatlanul, érvek elõl becsukott füllel,  keserû
elszántsággal: nehogy kézfogás nélkül maradjanak az ülés vé-
geztével… (borz)

FÓRUMFÉLE STRANDFEJLESZTÉS ÜRÜGYÉN

HÍD-MARKET
Élelmiszer – Vegyiáru

Nyitva: mindennap reggel 6-tól este 8-ig

2132 Göd Szt. Imre u. 1. sz.
Telefon: 27 334–916

AKCIÓK, MÉRSÉKELT ÁRAK!
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Figyelnek téged! – óvott jószándékúan valaki a közelmúltban. –
Besúgók jegyzik a szavaidat és titkosszolgálati eszközökkel szer-
zett adatokat õrizgetnek páncélszekrényben rólad.

Figyelnek? Gondoltam. Hát csak hadd figyeljenek.
Rég elmúltak az ötvenes évek, az én korosztályom csak hír-

bõl ismeri a csengõfrászt. 
Néha a szomszéd csönget ránk (teljes joggal) hajnalban, ha

a garázsa elé parkoltunk. Nem szorul össze a gyomrom, nem
lesz rajtam úrrá páni félelem, nem keresem a fekete autót a ka-
punál, s nem villan fájdalmasan az agyamba, hogy elõzõ nap túl
sokat fecsegtem.

A hatvanas évek vége felé születtem. Nem tanultam meg ol-
vasni a sorok között. Nem használok virágnyelvet, ha
(mobil)telefonálok. Beszélgetés közben nem pislogok sokat sejte-
tõen félre. Adatvédelemre sem fordítottam túl sokat, hiába büsz-
kélkednek egyesek azzal, hogy betörtek a számítógépembe – ha
valaki kicsit is ért hozzá, és nagyon akarja, bármit leolvashat ró-
la. Figyelemmel kísérheti a levelezésemet. Belekukkanthat abba,
milyen web-lapokat szoktam nézegetni (töredelmesen bevallom,
néha egészen bizarr oldalakra is elkószáltam). Kutakodhat az
elektronikus üzeneteim között: nem kell túlságosan kitartónak
lennie, akár nap mint nap találhat „kompromittáló” sorokat. 

Nem szokásom szorongva lesni a szemközti ablak függönyé-
nek rezdülését: vajon ki figyel onnan? Ha figyel, hadd figyeljen.
Láthatja, amint reggel, kócosan Párduc macskát hívogatom,
vagy a családom holmijait teregetem az erkélyen, vagy hogy a
porolóval csapkodok. Pókhálókat igen, poloskákat nem kere-
sek a szoba sarkaiban: ha akadna olyan életunt fickó, aki le
akarna hallgatni, hát leginkább a mosó- meg a mosogatógép
zúgását, valamint a számítógép billentyûinek monoton pötyögé-
sét hallhatná, tarkítva legkisebb gyermekem velõt rázó sikolyai-
val, amint a nagyobbak éppen féltett kincsüket akarják kicibál-
ni a kezébõl.

Idõrõl idõre azt is láthatja-hallhatja a tisztelt megfigyelõ,
hogy emberek jönnek-mennek a lakásunkba be, lakásunkból
ki. Ha nem a postás, a családlátogatáson járó tanító néni, vagy
a dugulást elhárító vízvezeték-szerelõ érkezett, akkor éppen a
barátainkat fogadjuk. Emberünk ilyenkor, gondolom, megsok-
szorozódott erõvel tapasztja a fülét a ketyerére, nehogy elmulas-
sza, éppen kirõl, mirõl beszélünk. Ha olvassa e sorokat, vegye
meghívásnak: legközelebb szívesen látjuk körünkben, neki is el-
meséljük.

Figyelnek? Hadd figyeljenek! Tudatom, hogy én is figyelem
õket. 

Kérdés, kinek lesz kellemetlenebb? Nekem-e, vagy a sötét lelkû
besúgóknak, meg a smasszer múltú megrendelõiknek? Mit tud-
hatnak meg rólam, titkosszolgálati eszközökkel? Csodálkoznék,
ha kiderítenék, hogy álruhás Mata Hari vagyok. (Erre talán egy
kicsit még büszke is volnék.) Esetleg, hogy káposzta- vagy autólo-
pásból szereztem az elsõ millióimat. Hát ezen nagyon meglepõd-
nék. Nem deríthetik ki, millióim ugyanis nekem nincsenek. Ezért
csak kacagok az olyan fenyegetõzéseken is, hogy sztárügyvédekkel

tönkretesznek, kisemmiznek. Mibõl, könyörgöm? Féljen az, aki-
nek van mit féltenie.

Figyelnek? Én is figyelem õket. És szánom szegényeket. 
A meghasonlottakat, akiknek minden szavukra, mozdula-

tukra ügyelniük kell, mert mást mondanak a szemedbe s mást a
hátad mögött. Szánom õket a skizofréniáig fokozódó örök rette-
gésért, hogy elárulják valódi énjüket. 

A gyávákat, akiknek beleroppant rég a gerincük a görcsös bi-
zonyítani akarásba. Szánom õket az örök kisebbségi érzésükért.
A gyomorfekélyükért. 

A sunyikat, akik véresre koptatták a térdüket az életen át tar-
tó laposkúszásban. A felkapaszkodottakat, az ostobákat, a tel-
hetetleneket.

És szánom az egykori börtönõröket, akik pályát módosítva
pandúrból rablókká váltak. Szánom õket az aláírásukért, mely-
ben úgy csattannak a hurkok, mint az ostor csapása. Szánom
õket a tehetetlen üvöltözéseikért, a fenyegetéseikért, a nyomorult
besúgóikért, páncélszekrényeik féltve õrizgetett kulcsaiért. 

Figyelnek? Hadd figyeljenek. Kuksoljanak csak a hatalom-
vágyból, mohóságból, telhetetlenségbõl, hiúságból font ketre-
cükben, s lessenek kifelé, elfojtott sóvárgással, a szabad világba.

Bódi Zita

SMASSZEREK
ÉS BESÚGÓIK

Tollas Tibor:

Sose szabadulva

Rácz Sándornak – hitéért és hûségéért

Rab emlékeid, éhes farkasok,
Éjszakánkint vissza-visszatérnek.
Feledni akarsz rémes árnyakat,
de nyomon követnek börtönévek.
Hiába hív a szárnyas szabadság,
ajtó csapódik, fogoly vagy újra,
belép az õr, torkod kiáltana,
szabadon, de sose szabadulva.

Ne még — sikoltod — élni akarok!
Álmodban öklöd vered a falba,
sajgó fájdalomtól ha fölébredsz,
nem ismersz már elveszett magadra.
Két part közt vergõdsz öntudatlan,
fojtó félelemtõl fuldokolva,
ûzött vadként nyugalmat nem találsz,
szabadon, de sose szabadulva.

Kiáltanod kell nap-nap azokért, 
kiket örökre elnémítottak.
Így hiteles megbízó leveled,
Õk írták alá, a némák, a holtak.
Munkások vére üt rá pecsétet,
hallgató föld lett szavuknak súlya,
fölemelt fõvel õk vezessenek,
szabadon, de sose szabadulva.

Bern, 1987. június 
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A MIÉP gödi szervezete elnökségének véleménye szerint a
melegvízû strandot fejleszteni kell. 

Egyetértünk azzal a szándékkal, hogy városunk ehhez a je-
lentõs összegû fejlesztéshez igénybe vegye a Széchenyi terv
turizmusfejlesztési programján belül, a termálfürdõk fejlesz-
tésére kiírt pályázat által elnyerhetõ támogatást.

Támogatjuk az önkormányzati képviselõtestület minden
olyan szándékát, törekvését, amely azt a célt szolgálja, hogy
városunk egy minden igényt kielégítõ strandot mondhasson
magáénak, amely színvonalas kikapcsolódási és sportolási le-
hetõséget nyújt az itt élõknek, valamint a remélhetõleg egyre
nagyobb számban Gödre látogató bel- és külföldi turisták-
nak. Tisztában vagyunk azzal, hogy ez egy tõkeigényes beru-
házás, amely szükségessé teszi a magánvállalkozók bevoná-
sát, és örömmel fogadjuk, ha a magántõke helybéli, tõkeerõs
befektetõktõl származik. Továbbá támogatjuk a városvezetõk
azon törekvését, hogy a termálvíz adta lehetõséget kihasznál-
va plusz bevételhez juttassák a város kincstárát.

Mindezek mellett azonban fel kell hívnunk a Tisztelt Kép-
viselõtestület, valamint a gödi polgárok figyelmét a konkrét
fejlesztési elképzelésekben rejlõ veszélyek lehetõségére.

A Széchenyi program kiemelten támogatja a gyógyfürdõk,
valamint az úgynevezett élménystrandok létrehozását. A Göd
által a pályázatra benyújtandó megvalósíthatósági tanulmány
ennek szellemében egy „3 generációs termál- és élményfürdõ,
wellness-fitness élménykomplexum” létrehozását tûzte ki cé-
lul. A projekt alapgondolata: „A létesítmény célja az, hogy a
vendég kipihenten és élményektõl felfrissülve távozzon.”

Egyetértünk-e ezzel a céllal?
Le kell szögeznünk, hogy nem. A projekt valódi szellemi-

ségérõl árulkodik, hogy a tanulmány készítõi által megálmo-
dott fürdõ alkalmazottai között mindössze 3 úszómestert, el-
lenben 10 masszõrt kíván foglalkoztatni, ami egyértelmû jel-
zés arra, hogy az élményelemek mögött a sport célú haszno-
sítás teljes egészében háttérbe szorul. Az úszómedence mé-
rete jelenleg 21×16-os, ez 25×12 m-esre módosulna. Egy
sportcélokra is hasznosítható úszómedence minimális hossz-
mérete 50 méter kellene hogy legyen. Nem értünk egyet az-
zal, hogy az élményelemek javára a sportcélú hasznosítás hát-
térbe szoruljon.

Mint tudjuk, minden csoda három
napig tart, a fitness-wellness élmény-
fürdõk divatja is hamar leáldozik, s
akkor a városlakók egy üresen táton-
gó stranddal nézhetnek majd szembe.
Ezzel annál is inkább számolnunk
kell, mert a terv hangsúlyos része a
belépõjegyek árának többszörösére
emelése (felnõtteknek mintegy 1600,
gyermekeknek 800 forint körüli napi-
jegy). A gödiek többsége ennyi pén-
zért nyilvánvalóan nem fogja tudni
rendszeresen igénybe venni a fürdõt.

Elõrelátó városvezetõknek szá-
molniuk kell azzal is, hogy minden jel
szerint egy világméretû gazdasági vál-
ság küszöbén állunk, s ha a Széchenyi

terv ide vonatkozó programját más települések is hozzánk
hasonlóan értelmezik, akkor félõ, hogy néhány éven belül az
ezer üres fürdõ országa leszünk.

A tanulmányból kiderül, hogy annak szerzõi kísérletet tet-
tek arra, hogy a strandfejlesztést egy komplex városi turiz-
musfejlesztési programba ágyazzák. Ez azonban nem sike-
rült, s éppen ez a terv leggyengébb pontja. Ám nem a terve-
zõk hibájából, hanem a városvezetés koncepciótlansága, a
„rövid távon nagy nyereség” elvû gyakorlata miatt.

A termálvízkincsre valóban lehet idegenforgalmat építeni,
ám a vendégeket nem lehet csupán néhány nyakzuhannyal,
buzgárral tartósan Gödre csábítani. A strandfejlesztésnek il-
leszkednie kell Göd egyéb természeti kincseinek turisztikai
célú hasznosításához, az ehhez kapcsolódó idegenforgalmi
kínálat és infrastruktúra komplex, egyirányú, egységes fej-
lesztéséhez. Összességében illeszkednie kell a várossá válá-
sunk során megfogalmazott célokhoz, miszerint Göd virágzó
üdülõvárossá válhat, amelyben számos magánvállalkozó
(panzió- és étteremtulajdonosok, ajándékkészítõk és -árusok,
kéz- és iparmûvesek stb.) megtalálhatja egyéni boldogulását.

A helyi tapasztalatok ismeretében sajnos sokunkban fel-
merül a gyanú, hogy a strandfejlesztés hátterében valójában
csupán egyéni anyagi érdekek húzódnak meg s a cél mindös-
sze a pályázati pénz (650 millió forint) felvétele és a befekte-
tett összeg mihamarabbi visszaforgatása. Erre utal a pályáza-
ti anyag elkapkodott, véleményünk szerint felületes és a he-
lyi sajátosságokat figyelmen kívül hagyó elkészítése, az, hogy
a városvezetés saját elképzelését egy manipulatív kérdõívvel
nyert lakossági véleménnyel kívánja alátámasztani, valamint
hogy maga a terv nem hosszú távú, biztonságos mûködést,
hanem gyors megtérülést, hasznot feltételez (a befektetõk-
nek azt ígéri, 6-7 év alatt visszakapják a pénzüket).

A MIÉP gödi szervezete kéri a Tisztelt Képviselõ Urakat
és Hölgyeket, hogy ne legyenek pártfogói ilyen, a közösség
céljaival ellentétes törekvéseknek, hanem – választott képvi-
selõink lévén – megalapozott döntésükkel valóban a strand,
ezzel együtt a város jövõbeni fejlõdését, valamennyi polgárá-
nak gyarapodását szolgálják.

Göd, 2001. október 17.
A MIÉP gödi szervezetének elnöksége

ÁLLÁSFOGLALÁS 

Aqua Saphir törökfürdõ?
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• Kereszténydemokrata párt-e a MIÉP? 
Igen, egyértelmûen az. Parlamenten kívül és belül is mindig
betartotta az alkotmányos demokrácia szabályait, Krisztus ta-
nítását pedig olyan kötelezõ normának tartja, melynek alkal-
mazása nélkül sem az egyének, sem a közösségek nem élhet-
nek békében és szabadon. A MIÉP kereszténydemokrata fel-
fogásával élesen szemben áll minden olyan törekvés, mely ezt
az értékrendet kétségbe vonja, s az individualizmus és plura-
lizmus nevében mindenféle ember- és társadalomellenes né-
zetnek egyforma „értéket” tulajdonít. Az anarchia, a devian-
cia, a „másság” tisztelete nem egyeztethetõ össze sem a de-
mokrácia, sem a kereszténység etikájával.
• Rendpárti-e a MIÉP? 
A MIÉP az alkotmányos és törvényes rend pártján áll, füg-
getlenül attól, hogy a jelenlegi alkotmányt gyengének tartja,
és egész törvénykezésünket kevéssé hatékonynak. A kádári
„puha” diktatúrában és a rendszerváltozás óta keletkezett
hatalmas magánvagyonok nagy része illegális módon jött lét-
re, a privatizációs és bankbotrányok, a külföldi és magyar
maffiák politikába való beépülése azt mutatják, hogy a ma-
gyar nép többsége vesztesként került ki a nagyhatalmak által
levezényelt rendszerváltozásból. Az eddigi kormányok kép-
telenek voltak rendet tenni és szigorú, egyenlõ mércével
mérve mindenkit megbüntetni, aki a közvagyont meglopta
vagy elprédálta. A sok éven át húzódó jogi procedúra kiska-
put nyitott a nagy bûnözõknek, s felbátorította a kisebb bû-
nök elkövetõit is. Az, hogy Magyarország még fennáll és mû-
ködik, a becsületes és reménykedõ polgárainak köszönhetõ,
nem az állami intézményeknek, melyek képtelenek fenntar-
tani a normális rendet.
• Idegengyûlölõ-e a MIÉP? 
A magyar nép ezer éve, Szent István óta befogadja vendége-
it, az itt letelepedni és dolgozni szándékozó menekülteket, jó-
akaratú embereket. Sokan a török uralom után meggyengült,
elnéptelenedett országba érkeztek, s nagy részük pótolhatat-
lanul hasznos tagja lett a magyarságnak. Akiket ma Német-
nek, Tótnak, Orosznak, Szerbnek, Románnak hívnak veze-
téknevük szerint, ma már aligha megkülönböztethetõk a Ko-
vácsoktól, Szabóktól, Molnároktól, Kisektõl és Nagyoktól.
Magyarország ezer éve a világ egyik legnagyobb olvasztótége-
lye: aki itt megtanult magyarul, s becsületesen vállalta a ma-
gyar állampolgárság jogain túl a felelõsségeket is, nyugodtan
élhetett és dolgozhatott, leszámítva a fasizmus és kommuniz-
mus származás- és osztályhelyzet szerinti kegyetlen megkü-
lönböztetését.

Ki vonná kétségbe Petõfi, Radnóti magyarságát? Vérrel
megpecsételt jussuk. S ki ne lenne büszke a nagy cigány nép-
zenészre, Dankó  Pistára? A MIÉP nem gyûlöli az idegene-
ket, s hálás azért, hogy az l945-ös, l956-os (és a múlt századi)
magyar emigránsokat öt világrész országai szeretettel fogad-
ták és megbecsülték munkájukat. 

Mi is megbecsüljük a hozzánk betelepülõk szaktudását és
munkáját, de a csupán pénzzel érkezõk diktátumát és a ma-
gukat menekültnek feltüntetõ bûnözõk fenyegetését vissza-
utasítjuk és elhárítjuk. A magyar nép a rendszerváltozás után
rokonszenvvel fogadta például a kínai kiskereskedõket, de fé-
lelemmel és megvetéssel az albán drog- vagy az ukrán olaj-
maffiát. A magyarnál türelmesebb és befogadóbb nép aligha
él a világon. Bár ez a türelem a magyar történelemben eddig
sosem kamatozott, l848-tól Trianonig, a MIÉP azt vallja, hogy
hosszú távon ez a türelem kamatozik. Nem mondjuk, hogy
„az idegen szép” – elõbb megnézzük azt az idegent –, de nem
is féltjük tõle hazánkat,  ha jó szándékkal érkezik, mint Clark
Ádám, a Lánchíd építõje, s utána még oly sokan.

A
KISKÁTÉJA

Kedves Olvasóink! A Magyar Igazság és Élet Pártjára, an-
nak vezetõire és tagjaira számtalan címkét akasztottak meg-
alakulása óta. Még a belpolitikában, közéletben tájékozott
barátaink között is akadnak sokan, akik a sajtó által sugallt
tévinformációkra alapozzák a MIÉP-rõl alkotott vélemé-
nyüket. „A MIÉP-esek antiszemiták, idegengyûlölõk, a
MIÉP egy szélsõséges, sõt fasiszta párt” – sokszor hallani
ezeket a vádakat, amelyeket azok fogalmaznak meg elle-
nünk, és itatnak be a közéletbe, akiknek személyes, legtöbb-
ször anyagi vagy hatalmi érdekeit sérti a pártunk tiszta, szó-
kimondó és támadhatatlan politikája.

A kiváló író, mûfordító, publicista, Szentmihályi Szabó
Péter kiskáté formájában fogalmazta meg a választ a legfon-
tosabb kérdésekre, amelyek a MIÉP-pel kapcsolatban felve-
tõdnek.

Ezek a következõk:
1. Miért magyar az utunk?
2. Miért alakult meg a MIÉP?
3. Szélsõséges párt-e a MIÉP?
4. Kereszténydemokrata párt-e a MIÉP?
5. Rendpárti-e a MIÉP?
6. Idegengyûlölõ-e a MIÉP?
7. Milyen a magyar igazság?
8. Mit jelent a magyar élet?
9. Mit tehet a MIÉP egy kis parlamenti pártként?

A kérdésekre adott válaszokat sorozat formájában közöl-
jük lapunkban.

GÖDI ÜLÉSHUZAT-KÉSZÍTÕ

Malinik Istvánné

2131 Göd,

Gárdonyi út 16.

27/330-965

Minden típushoz hozott anyagból is!

AKVÁRIUMOK telepítése, karbantartása.
DÍSZHALAK, akvarisztikai felszerelések, tavi 

halak és eleségei, tavi vegyszerek árusítása.
Ezen kívül madarak és kis rágcsálók is kaphatók.

Botosné Berényi Emma      2131 Göd Pesti u. 36.
Nyitva: hétfõ: 14.00–17.30

Keddtõl péntekig: 9.00–12.00 és 14.00–17.30, Szombat: 8.00–12.00 
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Tisztelt Szerkesztõség!
Mióta az iskola megkezdõdött, tarthatatlan a közlekedés állapo-
ta a felsõgödi vasútállomás környékén. A gyerekek reggel nem
tudnak átmenni az úton, mert a Duna utca két oldalán autók
parkolnak, és a pékség elõtt is. Ha egy vonat miatt leeresztik a
sorompót, utána olyan dugó keletkezik, hogy életveszélyes a köz-
lekedés. Ugyanez a helyzet délután négy óra körül is. A szülõk
nem merik elengedni egyedül még a nagyobb gyerekeket sem az
iskolába, mert attól kell rettegnünk, hogy elüti õket egy autó. 

Az a véleményem, hogy a forgalom az már városi, de az utak
falusiak. Tavaly óta nagyon megnõtt itt a forgalom, nem tudjuk,
mi az oka, de sok teherautó is jár erre és azok miatt nehéz a gép-
kocsiknak haladni. 

Nem tudom, a polgármester úr vagy a képviselõ urak szok-
tak-e a felsõgödi vasútállomás környékén járni reggel 8 vagy dél-
után 4 óra körül. Ha nekik is a Németh László iskolába járna a
gyerekük, biztosan tennének valamit, hogy megszüntessék ezt a
tarthatatlan helyzetet.

Azt sem értjük, miért kell megengedni, hogy az út szélén par-
koljanak személygépkocsival. A gazdabolt meg a húsbolt elõtt
szerintünk nem volna szabad megengedni, hogy parkoljanak,
mert nagyon leszûkítik a Duna utcát. De a pékség elõtt sem jó,
ha megáll valaki, mert nem lehet tõle ki- meg bekanyarodni. Ha
meg ráállnak a járdára, akkor a gyerekkel kell az úttesten közle-
kedni.

Más városokban áll egy rendõr az úton, amikor reggel a gye-
rekek iskolába mennek, és õ irányítja a forgalmat. Nálunk mi-
ért nem lehet ezt megcsinálni? 

Azt kérem a Tisztelt Gödi Fórum Szerkesztõségétõl, hogy a
levelemet legyenek szívesek leközölni az újságban, hátha elol-
vassák és tesznek végre valamit, mielõtt nagy baj történne.

Tisztelettel:
D. L.-né, Felsõgöd

Tisztelt Szerkesztõség! 
Ez úton szeretném megtudni, hogy lapjukat ki terjeszti, eset-
leg módjukban áll-e címünkre a megjelenõ lapból egy
példányt megküldeni? 

A Habitat for Humanity Magyarország Alapítvány Vác/
Göd és Térsége Helyi Szervezet 1996 óta mûködik a térség-
ben. Ez idõ alatt a két településen 32 olyan rászoruló csalá-
dot juttattunk új otthonhoz, akiknek más módjuk erre nem
volt. Tevékenységünkkel egy nehéz terhet próbálunk meg
levenni a helyi önkormányzatok válláról, hiszen a lakásra
várók sora hosszú. Az általunk biztosított lehetõség lényege,
hogy az Önkormányzat által biztosított ingyenes, kedvezmé-
nyes árú telekre az alapítvány saját tõkéjét (adományokból
származó pénzeszközök ) felhasználva építi fel a lakásokat. 

Amennyiben fenti kérés, valamint a bemutatkozó sorok
felkeltették érdeklõdésüket, állok rendelkezésükre. 

Tisztelettel: 
Varga Péter igazgató

Tisztelt Varga Péter!
Érdeklõdõ és tájékoztató sorait köszönjük. A lapot mi ma-
gunk (a MIÉP gödi szervezetének tagjai) terjesztjük. Akik
erre igényt tartanak, és a lap 8. oldalán található szelvényt cí-
münkre elküldik vagy telefonon, esetleg személyesen kérik,
azoknak térítésmentesen eljuttatjuk a postaládájába. Mások
a különbözõ üzletekben, szórakozóhelyeken juthatnak ingye-
nesen lapunkhoz.

A Habitat tevékenysége természetesen nem ismeretlen
számunkra. Új lakások átadására vagy bármely más ese-
ményre örömmel fogadjuk a meghívást, arról olvasóinkat is
tájékoztatjuk.

Munkájukhoz további sikereket kívánunk:
A Gödi Fórum szerkesztõségének tagjai

FÓRUM
E rovatunkban olvasóink hozzászólásait közöljük, melyeket a Gödi Fórum Szerkesztõsége, Göd (Felsõgöd)
Pf. 99. levélcímre vagy a forum@mail.digitel2002.hu e-mail címre juttathatnak el. Csak a névvel, címmel el-
látott írásokat adjuk közre, szerkesztett formában. Az írások nem feltétlenül egyeznek a szerkesztõség véle-
ményével. Tartalmukért minden felelõsséget a szerzõ vállal.

Tisztelt Polgármester Úr!
Göd város önkormányzati képviselõtestülete a 35/2001. (III.20.) sz. ök. határozatával megválasztotta az önkor-
mányzati kábeltelevíziós csatorna mûsorpolitikáját figyelõ munkacsoportot, melynek Ön is tagja. 

Információim szerint a hálózat kiépítése folyamatban van; a csatorna az elmúlt idõszakban kísérleti adásokat
közvetített.

A munkacsoport alakuló ülésére viszont az azóta eltelt idõszakban nem került sor.
Jómagam, mint a munkacsoport tagja, semmiféle hiteles tájékoztatást nem kaptam ez idáig sem a hálózat ki-

építésének ütemérõl, sem a jelenlegi hivatalos nézõszámról, sem a csatornán látható adások rendjérõl.
Tekintettel arra, hogy a napi közéleti eseményeknek az önkormányzati csatornán való megjelenése – vagy meg

nem jelenése – számos tisztázandó kérdést vet fel, ezért a szeptember 25-i szóbeli ígéretére hivatkozva, ez úton
kérem Tisztelt Polgármester Urat, hogy az önkormányzati kábeltelevíziós csatorna  mûsorpolitikáját felügyelõ
munkacsoport alakuló ülését összehívni szíveskedjen.

Továbbá tisztelettel kérem, hogy az önkormányzati képviselõtestület, valamint a bizottságok munkarendjének
ismeretében az alakuló ülésre megfelelõ (mihamarabbi) idõpontot és helyszínt kijelölni, valamint arra a csator-
na megbízott szerkesztõjét és a kábelhálózat kiépítéséért felelõs személyt tájékoztatás céljából meghívni szíves-
kedjen.  

Göd, 2001. október 19.
Bódi Zita
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Gödi Fórum
A Magyar Igazság és Élet Pártja gödi szervezetének ingyenes kiadványa

Megjelenik 1000 példányban
Szerkesztõség levélcíme: 2132 Göd (Felsõgöd), Pf. 99.

Tel.: 06/20 43 48 128
E-mail: forum@mail.digitel2002.hu

Internet cím: www.godiek.hu
Szerkesztõ: Bódi Zita

A lapban megjelenõ, szignóval ellátott cikkekért a szerzõ felel.

SZERVEZETI HÍREK
A MIÉP gödi szervezete októberi ülésén egy új tag felvételé-
rõl döntött. Módosítottuk a szervezeti és mûködési szabályza-
tunkat, valamint etikai bizottságot választottunk, melynek tag-
jai: Dr. Medvey Csongorné, Mocsonoky Gábor és Papp Lajos.

A MIÉP gödi szervezetének elnöke:
Bódi Zita (tel.: 06 20 43 48 128)

Alelnöke: Lázár Dénes (tel.: 06 70 222 62 72)
Levélcím: 2132 Göd (Felsõgöd) Pf. 99. 

A MIÉP aláírásgyûjtése

ELÉG VOLT!
Elég volt a magyarság és a keresztény magyarság kirekesz-
tésébõl a saját hazájában. Elég volt a balliberális sajtó ál-
landó, folyamatos hazugságaiból. Elég volt a néptömegek
tudatos félrevezetésébõl. Azonnal kezdjék meg a sajtó tel-
jes átvilágítását. Ne dolgozhassanak volt ávósok, párt-
funkcik, KGB-sek, és most is idegen ügynökök a sajtóban.
Elsõként a közszolgálati rádióból és televízióból tegyék ki
õket. Magyarország ne sodródjon idegen érdekekért há-
borúba, elég volt! Minden ártatlan áldozatot sajnálok, ör-
vendezni még a bûnös ember vesztén sem tudok, de nem
tûröm tovább az áldozatok közötti különbségtételt. Nin-
csenek kivételezett áldozatok. Fejezzék be a magyarság te-
temrehívását, hatvan, hetven évvel ezelõtt történt háborús
szörnyûségekért. Az áldozat utódjának fájdalmában lehet
osztozni, de az áldozat leszármazottja semmilyen elõnyt,
megkülönböztetést nem élvezhet. Mindenki csak a tehetsé-
ge és a munkája, szorgalma révén érvényesüljön, semmi-
lyen származás ne jelentsen elõnyt vagy hátrányt.
Aláírásommal szolidaritást vállalok a magyarság védelme-
zõivel, a magyarság kirekesztése ellen küzdõkkel, így
dr. Bognár László katolikus teológus, ifj. Hegedûs Loránt
országgyûlési képviselõ, református lelkésszel is. Aláírá-
som természetesen nem jelent pártválasztást, csak népem,
nemzetem, magyarságom iránti szeretetem tükrözi.

Az aláíróív elindítója és egyben elsõ aláírója 
1. Csurka István, Balatonederics, Újhegy u. 56., református

Kedves Olvasóink!
Aki aláírásával igazolni kívánja, hogy a fentiekkel egyet-
ért, kérjük, jelezze a 06/20/43-48-128-as telefonszámon.
Azok jelentkezését is ezen a számon várjuk, akik szeretné-
nek gyûjtõívet kapni s azt ismeretségi, baráti körükben
másokkal is aláíratni.

VÍZ, GÁZ, 
KÖZPONTI

FÛTÉS, 
CSATORNA

kivitelezése és tervezése.

Elsõ osztályú referencia –
kisipari árak!

A Gödi Fórum olvasóinak 
5% engedményt adok.

Hívjon! 
Kórós Mihály

2132 Göd Ady u. 11/b.
Telefon: 06 30 97 57 636

SZT. KRISTÓF
JÁRMÛALKATRÉSZBOLT
Autó-, kismotor-, kerékpár-alkatrészek

Kerékpárjavítás, kulcsmásolás
Nyitva tartás:

Hétfõtõl péntekig: 8.00–17.00
Szombaton: 8.00–12.00

Göd, Kincsem park
Telefon: 06 27 332-374

DUO-VILL Bt.

Elektromos

munkák,

felújítás,

stb.

Dunakeszi, Kárpát u. 6.
Telefon: 06 30 9 446-283

vagy: 06-27-334-105

KEDVES OLVASÓNK! 
Sokat segít azzal, ha az alábbi szelvényt kitöltve elküldi címünkre. Mivel lapunkat magunk terjesztjük, szeretnénk, ha
mindenkihez eljutna, aki szívesen olvassa. Címünk: Gödi Fórum Szerkesztôsége, 2132 Göd Pf.: 99. Egyúttal várjuk
véleményeiket és javaslataikat is.

Kérem, hogy juttassák el címemre a Gödi Fórum ingyenes kiadványait.
Nevem: ............................................ Címem:.............................................................. Telefonszámom: ..............

(Kérjük, a telefonszámot csak akkor írja be, ha közölni kívánja. Adatait diszkréten kezeljük.) 


